

DID YOU KNOW? - January 2014



Using your VISA card will save you a seat to watch the FIFA World Cup final

- Pay with Credit Libanais Visa cards in Lebanon and abroad during the months of January and February 2014, and enter a draw to win a trip to the FIFA World Cup final in Brazil
- The more you use your Credit Libanais Visa cards, the greater your chances of winning
- Credit Libanais guarantees one package for a winner among its customers



You can pay with your mobile phone thanks to **PayMobey™** service



- Settle your phone orders and purchases anywhere, anytime
- Transfer and receive money instantly
- Check the balance and transactions history of your account
- Withdraw cash

More information about **PayMobey** service can be found at www.creditlibanais.com or by calling 1518.



www.creditlibanais.com | info@creditlibanais.com.lb | 67 branches at your service | Customer Service Center 1518 or +961 1 900 111

هل تعلم؟ - كانون الثاني ٢٠١٤



باستخدامك لبطاقة فيزا، قد تكون أنت الرابع لحضور نهائيات بطولة كأس العالم FIFA

- سدد مشترياتك بواسطة بطاقات فيزا من الإعتقاد اللبناني في لبنان والخارج خلال شهري كانون الثاني وشباط ٢٠١٤ واحصل على فرصة الإشتراك في سحب يخولك ربح رحلة إلى نهائيات بطولة كأس العالم FIFA في البرازيل
- كلما استعملت بطاقات فيزا من الإعتقاد اللبناني، كلما كانت فرصتك بالفوز أكبر
- إن بنك الإعتقاد اللبناني بضمن الفوز لأحد عملائه



ادفع بواسطة هاتفك الخليوي بفضل خدمة **PayMobey™**



- تسديد ثمن مشترياتك وطلباتك عبر الهاتف في أي مكان وفي أي وقت
- تحويل واستلام الأموال
- الإستعلام عن رصيدك والعمليات السابقة التي قمت بها
- السحب التقدي

لمزيد من المعلومات عن خدمة **PayMobey**، يمكنك زيارة الموقع الإلكتروني www.creditlibanais.com أو الاتصال على الرقم ١٥١٨.



www.creditlibanais.com | info@creditlibanais.com.lb | مركز خدمة الزبائن 1-900111-961+ أو 67 | فرع في خدمتك